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Protokół nr LXXI/2023 
z sesji Rady Gminy Stare Miasto 

odbytej w dniu 31 sierpnia 2023 roku 
w sali konferencyjnej Biblioteki Publicznej Gminy Stare Miasto  

 

W sesji udział wzięli: 
-    radni (lista obecności – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 
-    sołtysi (lista obecności – załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 
- Janusz Frysiak – Zastępca Wójta Gminy Stare Miasto, 
- Luiza Kędracka – Sekretarz Gminy Stare Miasto, 
- Jolanta Sobczak – Skarbnik Gminy Stare Miasto, 
- Monika Gromada – Zastępca Skarbnika Gminy Stare Miasto, 
- Marta Nawrocka – Adwokat, 
- Elżbieta Kaczmarek – Kierownik Referatu Nieruchomości i Mienia, 
- Jolanta Fabisiak – Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Sportu, 
- Magdalena Kusiak – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
- Elżbieta Perkowska – Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji, 
- Maria Szumigalska – Kierownik GOPS w Starym Mieście, 
- Zbigniew Szczepankiewicz – Kierownik ZGK, 
-    Radosław Kaczmarek – inspektor UG Stare Miasto, 
-    Mateusz Staciwa – inspektor UG Stare Miasto. 
(lista obecności – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) 
 

Punkt 1 porządku obrad – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.   
 
Otwarcie LXXI sesji Rady Gminy Stare Miasto godz. 10:06. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Halina Turajska – Dzień dobry Państwu. Otwieram obrady LXXI sesji 
Rady Gminy Stare Miasto, która została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 
1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U z 2023 roku, poz. 40 i 572). Witam Wicewójta Gminy - Pana 
Frysiaka, Skarbnika Gminy - Panią Jolantę Sobczak, Zastępcę Skarbnika - Panią Monikę Gromadę,  
Sekretarza Gminy - Panią Luizę Kędracką. Witam Panią mecenas Nawrocką Martę. Witam Wysoką 
Radę, Witam Sołtysów, kierowników jednostek, referatów, pracowników Urzędu gminy. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Na 15 radnych obecnych jest 11. Nieobecny jest Pani Andrzejak Ewelina, Pan Waldemar Lewan-
dowski, Pan Wilczyński Tomasz i Zimny Zdzisław. Pani Andrzejak, Pan Zimny, Pan Wilczyński usprawie-
dliwili swoją nieobecność. Pan radny Lewandowski nie zgłaszał nieobecności, przyczyny. 

 
2. Przedstawienie porządku obrad LXXI sesji Rady Gminy. 
3. Przyjęcie protokołu z LXX sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie powołania Zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników 
sądów powszechnych na kadencję 2024-2027, 

• w sprawie udzielenia upoważnienia Przewodniczącemu Rady Gminy Stare Miasto do wy-
stąpienia do Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu w sprawie zasięgnięcia in-
formacji o kandydatach na ławników sądowych na kadencję 2024-2027, 
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• w sprawie zamiany nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stare Miasto, 

• w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Koniń-
skiego z przeznaczeniem na rozwój infrastruktury technicznej powstałej w wyniku reali-
zacji projektu pn. „Wzmacnianie zastosowania TIK w Powiecie Konińskim – Integracja i 
harmonizacja baz danych oraz udostępnienie elektronicznych usług publicznych”, 

• w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w m. Stare Miasto, 

• w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wybranego obszaru 
zlokalizowanego w obrębie geodezyjnym 0001 – Barczygłów, gmina Stare Miasto, 

• zmieniającej uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych, 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023, 

• zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Stare Miasto na lata 2023-2035. 

7. Informacja o stanie przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkol-
nego. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań letniego wypoczynku dzieci i młodzieży w 2023r. 
9. Informacje o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym. 
10.  Sprawy bieżące, oświadczenia i informacje. 
11.  Zakończenie obrad LXXI sesji Rady Gminy. 

   

Punkt 2 porządku obrad – Przedstawienie porządku obrad LXXI sesji Rady Gminy. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Czy Panie, Panowie radni zgłaszają uwagi do przedłożonego po-

rządku obrad? Uwag nie ma. Przystępujemy do głosowania. 

„za”                           –    11 głosów 
„przeciw”                 –      0 głosów 
„wstrzymało się”   –       0 głosów 

„za” 11 głosów, „przeciw 0”, „wstrzymujących się” 0. Porządek obrad na dzisiejszą sesję został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Porządek obrad LXXI sesji Rady Gminy Stare Miasto stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Punkt 3 porządku obrad – Przyjęcie protokołu z LXX sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Protokół został Państwu przesłany elektronicznie. Czy Panie,  
Panowie radni mają uwagi do treść protokołu z LXX sesji Rady Gminy? Nie ma uwag, przystępujemy do 
głosowania. 

„za”                           –    11 głosów 
„przeciw”                 –      0 głosów 
„wstrzymało się”   –       0 głosów 

„za” 11 głosów, „przeciw 0”, „wstrzymujących się” 0. Protokół z LXX sesji Rady Gminy został przyjęty 
jednogłośnie.   
 

Punkt 4 porządku obrad – Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Informacja ta została Państwu w formie elektronicznej przesłana, 
znajduje się na stronie Gminy w Biuletynie Informacji Publicznej. Jeżeli będą zapytania, bądź uwagi do 
przedłożonej informacji, bardzo proszę zgłaszać w punkcie sprawy bieżące. 
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Punkt 5 porządku obrad – Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyj-
nym. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przerwa wakacyjna w miesiącu w lipcu. W sierpniu dyżury w Biurze 
Rady i załatwianie spraw bieżących. Dyżury odbywają się we wtorki. 

Punkt 6 porządku obrad – Podjęcie uchwał: 
 

• w sprawie powołania Zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników 
sądowych sądów powszechnych na kadencję 2024-2027, 
 

 Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia bardzo proszę Pana Mateusza  
Staciwę. 

Pan Mateusz Staciwa – Dzień dobry. Szanowni Państwo jednym zadaniem zleconych jednostek 
samorządu terytorialnego z zakresu administracji rządowej jest przeprowadzenie wyborów ławników 
do sądów powszechnych. Pismem z dnia 23 maja bieżącego roku Prezes Sądu Okręgowego w Koninie 
zgłosił ilość ławników potrzebnych do wyboru z terenu gminy Stare Miasto. Jest to odpowiednio:  
6 ławników do Sądu Okręgowego i 2 ławników do Sądu Rejonowego. Przed przystąpieniem do wybo-
rów Rada Gminy powołuje zespół, który przedstawia na sesji Rady Gminy swoją opinię o zgłoszonych 
kandydatach w szczególności w zakresie spełnienia przez ich wymogów określonych w ustawie. Termin 
zgłaszania kandydatów na ławników upłynął 30 czerwca 2023 roku, a ich wybór musi zostać przepro-
wadzony do końca października bieżącego roku, dlatego zespół opiniujący powinien być powołany 
wcześniej, aby mógł w terminie przedstawić Radzie Gminy swoją opinię, dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia do dys-
kusji. Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr LXXI/464/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 31 sierpnia 2023 roku w sprawie powołania 
Zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników sądów powszechnych na kadencję 
2024-2027. Na podstawie art. 18 ust. 2  punkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2023 roku, poz. 40 i 572) oraz art. 163 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 roku Prawo  
o ustroju sądów powszechnych (Dz. U. z 2023 r., poz. 217 ze zm.), Rada Gminy Stare Miasto uchwala, 
co następuje: § 1. Powołuje się Zespół do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników sądów 
powszechnych na kadencję 2024-2027 w następującym składzie: Staciwa Mateusz - Przewodniczący 
Zespołu. Członkowie zespołu: Stasiak Mirosław, Zając Andrzej, Kwiecińska Janina, Nawrocka Marta.  
§ 2. 1. Zadaniem Zespołu, o którym mowa w ust.1 jest przygotowanie i przedstawienie Radzie Gminy, 
przed przystąpieniem do wyborów ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024 -2027 r., opi-
nii o zgłoszonych kandydatach na ławników, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymo-
gów określonych w ustawie Prawo o ustroju sądów powszechnych. Ustęp 2. Zespół zostaje powołany 
na okres do dnia wykonania prac, o których mowa w § 1, nie później jednak niż do końca października 
2023 roku. 3. Obsługę techniczną i administracyjną Zespołu zapewnia Wójt Gminy Stare Miasto. § 3. 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 

     „za”                         –  11 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 
 

„za” 11 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów. Uchwałę przyjęto jednogłośnie. Chciałam 
przed przystąpieniem do kolejnego projektu sprostować pewną rzecz. Pan radny Lewandowski w prze-
rwie Komisji zgłaszał mi powód nieobecności nieobecnego Pana radnego. Przepraszam Państwa za 
mylną informację. 
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Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Kwieciński 
Paweł, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Zając 
Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXXI/464/2023 i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

• w sprawie udzielenia upoważnienia Przewodniczącemu Rady Gminy Stare Miasto do  
wystąpienia do Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu w sprawie zasięgnięcia 
opinii o kandydatach na ławników sądowych na kadencję 2024-2027, 
 

 Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie informacji proszę Pana Mateusza Staciwę. 

Pan Mateusz Staciwa – Szanowni Państwo, zgodnie z ustawą z dnia 27 lipca 2001 roku Prawa  
o ustroju sądów powszechnych Rada Gminy Stare Miasto dokona wyboru ławników na kadencję 2024-
2027. Przed przystąpieniem do wyborów Rada Gminy Stare Miasto zasięga od Komendanta Wojewódz-
kiego Policji w Poznaniu informacji o kandydatach na ławników w zakresie spełnienia przez nich wy-
mogów określonych w ustawie Prawo o ustroju sądów powszechnych. W związku z powyższym podję-
cie uchwały jest zasadne, dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia.  
Nie mamy zgłoszenia, dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr LXXI/465/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 31 sierpnia 2023 roku w sprawie udzielenia 
upoważnienia Przewodniczącemu Rady Gminy Stare Miasto do wystąpienia do Komendanta Woje-
wódzkiego Policji w Poznaniu w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników sądowych 
na kadencję 2024-2027. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  11 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 11 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów. Uchwała wchodzi w życie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Kwieciński 
Paweł, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Zając 
Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXXI/465/2023 i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

• w sprawie zamiany nieruchomości stanowiącej własność gminy Stare Miasto, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienie bardzo proszę Panią kierownik  
Elżbietę Kaczmarek. 

Pani Elżbieta Kaczmarek – Dzień dobry Państwu. Nieruchomość położona w obrębie Rumin, ozna-
czona numerem ewidencyjnym 450/4 o powierzchni 118 m2 stanowi własność gminy Stare Miasto, 
natomiast działka o numerze ewidencyjnym 451/3 o powierzchni 58 m2 stanowi własność prywatną  
i została zajęta przez gminę Stare Miasto pod boisko szkolne, obecnie tam funkcjonuje przedszkole. 
Przedmiotowa uchwała przedstawiana jest Państwu celem uregulowania stanu prawnego. Zgodnie  
z ustawą o gospodarce nieruchomościami, nieruchomości stanowiące własność jednostek samorządu 
terytorialnego mogą być przedmiotem zamiany na nieruchomości stanowiące własność prywatną.  
W związku z powyższym przedstawiono Państwu projekt uchwały, dziękuję. 
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Przewodnicząca Rady Gminy –  Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia.  
Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr LXXI/466/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 31 sierpnia 2023 roku w sprawie zamiany 
nieruchomości stanowiącej własność gminy Stare Miasto. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  11 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 11 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów.  Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  

Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Kwieciński 
Paweł, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Zając 
Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXXI/466/2023 i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

• w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Koniń-
skiego z przeznaczeniem na rozwój infrastruktury technicznej powstałej w wyniku reali-
zacji projektu pn. „Wzmacnianie zastosowania TIK w Powiecie Konińskim – Integracja  
i harmonizacja baz danych oraz udostępnienie elektronicznych usług publicznych”, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia bardzo proszę Panią kierownik  
Elżbietę Kaczmarek. 

Pani Elżbieta Kaczmarek – Szanowni Państwo, Gmina Stare Miasto uczestniczyła w realizacji pro-
jektu pn. „Wzmacnianie zastosowania TIK w Powiecie Konińskim – Integracja i harmonizacja baz da-
nych oraz udostępnienie elektronicznych usług publicznych”. Realizacja projektu zapewniła publiczny 
dostęp do aktualnych danych przestrzennych oraz upowszechniła dostęp do informacji publicznej. Ma-
jąc na uwadze i powiat koniński zamierza dokonać modernizacji infrastruktury technicznej powstałej  
w wyniku realizacji projektu, Dyrektor Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i Kartogra-
ficznej wystąpiła z wnioskiem o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznacze-
niem na rozwój infrastruktury technicznej. Proponowana kwota dotacji wynosi 4.030 zł. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia.  
Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr LXXI/467/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 31 sierpnia 2023 roku w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla powiatu konińskiego z przeznaczeniem na rozwój  
infrastruktury technicznej powstały w wyniku realizacji projektu pn. „Wzmacnianie zastosowania TIK 
w Powiecie Konińskim – Integracja i harmonizacja baz danych oraz udostępnienie elektronicznych 
usług publicznych”. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  11 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 11 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów.  Uchwałę podjęto jednogłośnie.  
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Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Kwieciński 
Paweł, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Zając 
Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXXI/467/2023 i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

• w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Stare Miasto, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Pana inspektora Radosława 
Kaczmarka. 
 

Pan Radosław Kaczmarek – Dzień dobry Państwu. Niniejsza uchwała dotyczy nadania nazwy dro-
dze wewnętrznej prywatnej, położonej w Starym Mieście na działce 1615/6. O nadanie nazwy wystąpił 
właściciel nieruchomości, który zaproponował nazwę ulica Laurowa, dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia.  

Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam. 
 

Uchwała Nr LXXI/468/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 31 sierpnia 2023 roku w sprawie nadania 
nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Stare Miasto. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  11 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 11 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów.  Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Kwieciński 
Paweł, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Zając 
Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXXI/468/2023 i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

• w sprawie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wybranego 
obszaru zlokalizowanego w obrębie geodezyjnym 0001 – Barczygłów, gmina Stare Mia-
sto, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią kierownik Wioletę 
Wojciechowską – Dolną. 

 
Pani Wioleta Wojciechowska-Dolna – Dzień dobry Państwu. Uchwała dotyczy terenu zlokalizowa-

nego w miejscowości Barczygłów o powierzchni… Jest to teren zlokalizowany przy ulicy Wiosennej, 
pomiędzy drogą publiczną … ulicą Grodziecką a drogą gminną ulicą Marii Dębowskiej. Dla obecnie dla 
obowiązującego terenu obowiązują ustalenia planu miejscowego, które Rada Gminy uchwaliła w roku 
2000 z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Jednakże te ustalenia ograniczają 
rozwój tego terenu, gdyż sposób komunikacji wskazany w planie różni się między faktycznym wyzna-
czeniem drogi w terenie, których to przebieg faktycznie się nie pokrywa, dlatego sporządzenia niniej-
szego planu ma na celu wyznaczenie nowego ciągu komunikacyjnego pokrywającego się z istniejącym 
zagospodarowaniem oraz określenie zasad nowej zabudowy. Procedura planistyczna została przepro-
wadzona zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowania przestrzennym. W trakcie procedury  
została sporządzona prognoza oddziaływania na środowisko, został zapewniony udział społeczeństwa. 
Ostatnim etapem opracowania projektu było jego wyłożenie do publicznego wglądu. Odbyło się to  
w dniach od 24 maja do 16 czerwca. W międzyczasie została zorganizowana dyskusja publiczna, która 
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została przewidziana na dzień 6 czerwca. Na dyskusji publicznej nie pojawił się żaden zainteresowany 
i uwagi do projektu planu dokładnie do rozwiązań w nim przyjętych można było składać do 7 lipca. 
Żadna uwaga nie wpłynęła, w związku z tym zakończono procedury, a podjęcie przedmiotowej uchwały 
uważa się za jak najbardziej zasadne. Dziękuję ślicznie. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia do dys-

kusji. Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam. 
 

Uchwała Nr LXXI/469/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 31 sierpnia 2023 roku w sprawie miejsco-
wego planu zagospodarowania przestrzennego wybranego obszaru zlokalizowanego w obrębie geode-
zyjnym 0001 – Barczygłów, gmina Stare Miasto. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  11 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 11 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów.  Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Kwieciński 
Paweł, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Zając 
Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXXI/469/2023 i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

• zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O uzasadnienie do uchwały proszę Skarbnika Gminy - Panią Jolantę 
Sobczak. 

 
Pani Jolanta Sobczak – Szanowni Państwo, Wysoka Rado. Kolegium Regionalnej Izby Obrachunko-

wej w Poznaniu Uchwałą Nr 19/1053 z 2023 z dnia 26 lipca w sprawie emisji obligacji komunalnych 
stwierdził naruszenie przepisów prawa o charakterze nieistotnym. W związku z tym dokonano spro-
stowania w § 6 Uchwały Rady Gminy formułując zapis, że źródłem wykupu obligacji wraz z odsetkami 
będą dochody własne zabezpieczone w budżecie gminy Stare Miasto w latach 2023-2035. Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu nieprawidłowo określił, stwierdził, że gmina nieprawi-
dłowo zapisała, że wykup zaliczany jest do wydatków budżetu, a wskazane źródła finansowania docho-
dów z podatku od nieruchomości rolnego i leśnego stanowią również przychody budżetu. Także spro-
stowanie w tym zakresie uznaje się za zasadne, dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia do dys-

kusji. Nie ma zgłoszeń, dyskusję zamykam. 
 

Uchwała Nr LXXI/470/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 31 sierpnia 2023 roku zmieniająca uchwałę 
w sprawie emisji obligacji komunalnych. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  11 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 11 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Kwieciński 
Paweł, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Zając 
Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXXI/470/2023 i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Skarbnik Gminy -  
Panią Jolantę Sobczak. To jest Druk 609A. 

 
Pani Jolanta Sobczak – Projekt uchwały zakłada zwiększenie dochodów o kwotę 876.140,03 zł.  

do Łącznej kwoty 83.255.400,51 zł. jak również zwiększenie wydatków o kwotę 876.140,03 zł. do łącz-
nej kwoty 86.882.393,08 zł. Na zwiększenie dochodów mają wpływ w dziale 600 transport i łączność. 
Jest to otrzymanie dotacji z Województwa Wielkopolskiego na dofinansowanie przebudowy dróg do-
jazdowych do gruntów rolnych w łącznej kwocie 173.750,00 zł. W dziale 750 administracja publiczna, 
zwiększenie o 35.698,97 zł. dotyczy wpływu z lat ubiegłych. W dziale 751 urzędy naczelnych organów 
władzy państwowej kontroli ochrony prawa oraz sądownictwa. Jest to zwiększenie dotyczące wyborów 
do sejmu i senatu zgodnie z zawiadomieniem Krajowego Biura Wyborczego Delegatura w Koninie.  
W dziale 754 bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa o kwotę 24.741,67 zł. dotyczy to 
zwiększenia dochodów z dotacji Ministerstwa Sprawiedliwości zgodnie z podpisaną umową z Funduszu 
Pomocy Pokrzywdzonym oraz Pomocy… na zakup wyposażenia i sprzętu ratowniczego dla, na rzecz 
OSP Janowice, Lisiec Wielki, Stare Miasto, Rumin i Żychlin. W dziale 758 różne rozliczenia, zwiększenie 
o kwotę 396.203,03 zł, dotyczy w szczególności wpływu z rozliczeń z lat ubiegłych 260.000,00 zł zawia-
domienia otrzymanego z Województwa Wielkopolskiego od zwrotu części środków wykonanych w ra-
mach funduszu sołeckiego w łącznej kwocie 108.331,03 zł. oraz środków z funduszu pomocy na dodat-
kowe zadania oświatowe w kwocie 27.872,00 zł. W dziale oświata i wychowanie dokonano zwiększenia 
o 220.252,36 zł. i dotyczy to między innymi: w dziale szkoły podstawowe 125.000,00 zł. z tytułu doży-
wiania oraz realizacji projektu Aktywna tablica. W oddziałach przedszkolnych jest to związane ze zwięk-
szeniem dochodów z tytułu dożywiania jak i również w szkołach podstawowych dodatkowe środki  
z tytułu dotacji podręcznikowej oraz ekopracownia dla Szkoły Podstawowej w Żychlinie w kwocie 
74.984,00 zł. W dziale 852 pomoc społeczna, to jest zmniejszenie środków funduszu pomocy o kwotę 
5.600,00 zł. W dziale rodzina zwiększenie o 2.060,00 zł. na realizację tytułu realizacji dotacji 500+.  
W dziale 900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska zwiększenie o 2.615,00 zł. Jeśli chodzi  
o wydatki dokonano przeniesienia między działami i zmniejszono w dziale rolnictwa i łowiectwo  
o kwotę 45.920,00 zł. a zwiększono w dziale 710 działalność usługowa cmentarze. W dziale 600 trans-
port i łączność dokonano zwiększenia o 183.750,00 zł. z tytułu otrzymanych dotacji na budowę dróg 
dojazdowych do gruntów rolnych z tak zwanego FOGR-u. W dziale 700 gospodarka mieszkaniowa 
zwiększono o 4.000,00 zł. na koszty postępowania sądowego. W dziale 710 działalność usługowa  
w łącznej kwocie zwiększono o 25.950,00 zł. w tym między innymi jest dotacja na tak zwany TIK,  
o którym była mowa wcześniej w uchwale. W dziale 750 administracja publiczna dokonano zwiększenia 
o 12.772,00 zł. w tym między innymi na cyfrową gminę jak i fundusz pomocy Ukrainie. W dziale 751 
urzędy naczelnych organów władzy państwowej kontroli i ochrony prawa oraz sądownictwa dokonano 
zwiększenia o 26.419,00 zł. dotyczy to wyborów do sejmu i senatu zgodnie z otrzymaną dotacją.  
W dziale 754 bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa zwiększono o kwotę 74.741,67 zł. 
w tym między innymi dotacja dla policji o 10.000,00 zł. jak również na Ochotnicze Straże Pożarne 
40.000,00 zł. i w pozostałych działalności to, co mówiłam po stronie dochodów z funduszu sprawiedli-
wości dofinansowanie 5 jednostek. W dziale 757 obsługa długu publicznego dokonano zwiększenia  
o 290.000,00 zł. z tytułu planowanych odsetek. W dziale oświata i wychowanie dokonano zwiększenia 
o 294.352,36 zł. w tym między innymi po stronie dochodów, czyli Aktywna tablica dla trzech szkół,  
z tego pracownia dla Szkoły Podstawowej w Żychlinie, jak i również dożywianie i fundusz pomocy Ukra-
inie. W dziale 85195 tu jest przeniesienie funduszu sołeckiego związanego z wnioskiem, z uchwałą so-
łectwa Stare Miasto między innymi zmniejszono na budowę skateparku, a zwiększono na budowę tężni 
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kwota 30.000,00 zł. W dziale 852 pomoc społeczna tak jak i po stronie dochodów tak i po stronie  
wydatków zmniejszono o 5.600,00 zł. i dotyczy to funduszu wsparcia. W dziale 855 rodzina zwiększenie 
o 2.060,00 zł. i w dziale 900 również zwiększenie o 2.615,00 zł. i tak jak były wykonane dochody.  
W dziale 926 kultura fizyczna zmniejszono o 29.000,00 zł. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Proszę o przedstawienie Przewodniczącego  

Komisji Budżetowej opinii na temat zmian budżetowych. 
 
Pan Lesław Wejman – Uwagi i wnioski dotyczące zmian w uchwale budżetowej zostały omówione 

na wspólnym posiedzeniu Komisji. Uwagi zostały wyjaśnione przez kierownictwo urzędu. Po tych  
wyjaśnieniach Komisja pozytywnie opiniuje projekt zmian budżetowych.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia do dyskusji.  

Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam. 
 

Uchwała Nr LXXI/471/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 31 sierpnia 2023 roku w sprawie uchwały 
budżetowej na rok 2023. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  11 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 11 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Kwieciński 
Paweł, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Zając 
Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXXI/471/2023 i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

• zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 
Stare Miasto na lata 2023-2035. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Skarbnika Gminy - Panią  
Jolantę Sobczak. 

 
Pani Jolanta Sobczak – Projekt uchwały zakłada w załączniku nr 1, w roku 2023 dokonano zwięk-

szenia dochodów i wydatków, wynikających ze zmiany uchwały budżetowej. W załączniku nr 2 doty-
czącym wykazu przedsięwzięć ujęto na podstawie umowy zawartej z Samorządem Województwa Wiel-
kopolskiego na budowę lub modernizację dróg lokalnych do realizacji w roku 2024, remont drogi gmin-
nej w nawierzchnia asfaltowej w miejscowości Lisiec Wielki-Bicz w kwocie 1.881.000,00 zł. Również  
w roku 2025 zwiększono wydatki na przedsięwzięciu: Budowa stacji uzdatniania wody w miejscowości 
Stare Miasto o kwotę 10.000,00 zł. Zmiana wynika z konieczności wykonania przyłącza energetycznego. 
Zwiększono w roku 2024 wydatki bieżące, odbieranie i zagospodarowania odpadów komunalnych  
z terenu gminy Stare Miasto o kwotę 160.000,00 zł. W wyniku postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego w trybie przetargu nieograniczonego wpłynęła jedna oferta o wartości 2.756.613,36 zł.  
w celu dokonania rozstrzygnięcia i podpisania umowy konieczne jest wprowadzenie zmiany Wielolet-
niej Prognozy Finansowej, dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia do dys-

kusji. Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam.  
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Uchwała Nr LXXI/472/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 31 sierpnia 2023 roku zmieniającą uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Stare Miasto na lata 2023-2035.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  11 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 11 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów. Uchwała wchodzi, została podjęta jedno-
głośnie.  

Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Kwieciński 
Paweł, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Zając 
Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXXI/472/2023 i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Wszystkie uchwały, które dzisiaj podejmowaliśmy były omówione 
w sposób szczegółowy na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 29 sierpnia 2023 roku. Szanowni  
Państwo, 15 minut przerwy. 

Przerwa: 10:39-10:55. 

Punkt 7 porządku obrad – Informacja o stanie przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia 
nowego roku szkolnego. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie informacji z tych dwóch punktów proszę kierow-
nika referatu oświaty - Panią Jolantę Fabisiak. 

 
Pani Jolanta Fabisiak – Dzień dobry Państwu. Wysoka Rado, 29 sierpnia na wspólnym posiedzeniu 

Komisji bardzo szczegółowo przedstawiono zakres zrealizowanych zarówno zadań inwestycyjnych  
w placówkach oświatowych jak i remontów bieżących. Podsumuję tylko jednym zdaniem, że wszystkie 
planowane zadania, o których, które sprawozdaliśmy, planowaliśmy zostały wykonane, tak więc pla-
cówki są gotowe, żeby bezpiecznie przyjąć dzieci i uczniów 4 września. 

 
Informacja o stanie przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego  
stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 8 porządku obrad – Sprawozdanie z realizacji zadań letniego wypoczynku dzieci i młodzieży  
w 2023r. 

Pani Jolanta Fabisiak – Jeśli chodzi o akcję letnie podsumowując powiem, że 154 dzieci z gminy 
Stare Miasto wzięło udział w akcji letniej. Był to obóz sportowy, obóz harcerski, kolonie Towarzystwa 
Przyjaciół Dzieci, tradycyjnie również półkolonie organizowane przez Bibliotekę Stare Miasto, Biblio-
tekę Publiczną Gminy Stare Miasto oraz obóz przetrwania młodzieżowych drużyn pożarniczych. Dzię-
kuję bardzo, a dodam tylko, bo przepraszam bardzo. Dodam tylko, że jeśli chodzi o remonty zadania 
inwestycyjne i remonty w szkołach na ten cel przeznaczono ponad 380.000,00 zł. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo Pani kierownik. 

Sprawozdanie z realizacji zadań letniego wypoczynku dzieci i młodzieży w 2023r. stanowi załącznik  
nr 15 do niniejszego protokołu.  

Punkt 9 porządku obrad – Informacje o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym. 
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 Przewodnicząca Rady Gminy – Komisja Budżetu Pan Przewodniczący przedstawił informację  
w danym punkcie sesji przy zmianach budżetowych na rok 2023. Udzielam głosu Panu Przewodniczą-
cemu - Tymonowi Ziole Przewodniczącemu Komisji Edukacji. 
 
 Pan Tymon Zioła – Protokół z posiedzenia Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Praworządności 
oraz Bezpieczeństwa. Komisja w sierpniu tego roku odwiedziła większość placówek oświatowych na 
terenie gminy Stare Miasto. Wizyty miały na celu wspólnie z dyrektorami szkół zapoznać się z obecnymi 
sytuacjami placówek, ocenie ich przygotowania do nowego roku szkolnego oraz ocenie wykonywanych 
prac remontowych w okresie wakacyjnym. Podsumowując, w wyniku odwiedzin Komisja stwierdza, że 
placówki znajdujące się na terenie naszej gminy są wyposażone w pomoce dydaktyczne, sprzęt multi-
medialny i sportowy na wysokim poziomie, co świadczy o dużej dbałości o edukację w naszej gminie. 
W każdej szkole jest zapewniona pomoc psychologiczna, pedagogiczna w postaci pedagogów specjal-
nych oraz psychologów. Zaplanowane prace remontowe w szkołach na dzień 29 sierpnia oczywiście … 
Pani kierownik, zostały wykonane w około 90%. Reszta prac będzie kontynuowana jesienią i ta łączna 
kwota prac to blisko 400.000,00 zł. Uważam, że naprawdę jest się czym chwalić, że ta kwota w tym 
roku była naprawdę bardzo wysoka. Z uwagi na rosnące ceny energii oraz ogrzewania Komisja propo-
nuje wziąć pod uwagę wykonanie termomodernizacji budynków nieocieplonych, ale jako priorytet 
przyjąć budynek A Szkoły Podstawowej w Starym Mieście wraz z poprawkami elewacji i dachu na przy-
ległej sali sportowej. W okresie wakacyjnym zorganizowane były również półkolonie, o których tu Pani 
mówiła przez Biblioteka Publiczną, OSP Janowice, Towarzystwo Przyjaciół Dzieci, Związek Harcerstwa 
Polskiego i blisko … Podczas wizyt dyrektorzy szkół wnioskowali m.in. regenerację nawierzchni wraz  
z odwodnieniem boiska w Szkole Podstawowej w Żychlinie, a propos tego odwodnienia … będzie ono 
wykonane przy remoncie ulicy Grabowej w Żychlinie, natomiast nawierzchnia …, wymiana drzwi wej-
ściowych do budynku w Szkole Podstawowej w Żychlinie, budowa sali sportowej przy Szkole Podsta-
wowej, renowacja drewnianej części elewacji na budynku Przedszkola Samorządowego jest to zadanie 
tak naprawdę powtarzane przez komisję, dyrektorów. Kontynuacja wymiany stolarki okiennej w Szkole 
Podstawowej w Barczygłowie. Tam część okien została wymieniona, pozostało bodajże … Wykonanie 
chodnika łączącego teren szkoły podstawowej z halą sportową w Liścu Wielkim, ogrodzenie terenu 
boiska asfaltowego wraz z montażem piłką przy Szkole Podstawowej Liścu Wielkim i tutaj jeszcze po-
wstaje drugi pomysł, że jeśli to boisko nie miało być wygradzane … tak bardzo istotne, to Pani dyrektor 
odpowiada, że warto być może wziąć pod uwagę koncepcję przeznaczenia tego terenu pod parking dla 
szkoły. Następnie wykonanie poprawek malarskich w budynku oddziałów przedszkolnych w szkole 
podstawowej w Liścu Wielkim i to zadanie też jest skomplikowane. Po raz kolejny podają takie wnioski. 
Wykonanie dodatkowych schodów ewakuacyjnych w Szkole Podstawowej w Żdżarach, wykonanie na-
kładki tartanowej na boisku również w Żdżarach oraz wymiana sprzętu kuchennego w Szkole Podsta-
wowej w Modle Królewskiej. Komisja spotkała się również z kierownikiem referatu oświaty omawiając 
m.in. wyniki rekrutacji w poszczególnych szkołach podstawowych. Podsumowując stwierdzamy nastę-
pujące wnioski. Zdecydowana większość oddziałów została utworzona zgodnie z planowanym arku-
szem organizacyjnym szkół. Niestety po raz kolejny nie udało się otworzyć oddziału klasy pierwszej  
w Szkole Podstawowej w Barczygłowie. Wynika to przede wszystkim z prognozowanej wcześniej niskiej 
sytuacji demograficznej w tym obwodzie szkolnym. W dwóch placówkach pomimo ograniczonych wa-
runków lokalowych zostały utworzone dodatkowe oddziały przedszkolne, co wzbudza wiele wątpliwo-
ści komisji co do zasadności ich utworzenia. Tutaj chciałem się troszeczkę zatrzymać, ponieważ pamię-
tam jak dwa, ponad dwa lata temu podejmowaliśmy uchwałę co do Szkoły Podstawowej w Barczygło-
wie. Padało wiele słów, że być może ta uchwała była pisana na kolanie, może dzień wcześniej. Myśmy 
tutaj omawiali, że padały naprawdę różne pomysły, było ich bardzo wiele. Był prowadzony w tej spra-
wie jakiś audyt swego czasu no i co, jesteśmy dwa lata później, w Szkole w Barczygłowie nie ma już 
pierwszej, drugiej się mylę, piątej i ósmej klasy. Tymczasem w placówkach pozostałych tworzymy od-
działy przedszkolne, gdzie nie ma tak naprawdę na to warunków, bo nie ma po prostu warunków loka-
lowych miejsca a pomimo są. No i niech sobie każdy dzisiaj odpowie na to pytanie, no co z tą szkołą 
dalej, ponieważ tak naprawdę w szkołach obok tworzymy nad wyrost oddziały przedszkolne, bo one 
nam zawsze …, a Szkoła w Barczygłowie … nie wiem jaki, ale chyba już nie za ciekawy, więc no tutaj 
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Komisja naprawdę dodaję pod uwagę, pod rozwagę, pod przemyślenie, że jednak na tą szkołę jakieś 
rozwiązania były i są nadal aktualne, w pewnym sensie leżą na stole, natomiast niestety to się nie 
dzieje. Ostatecznie Komisja stwierdza, że wszystkie szkoły oraz Przedszkole Samorządowe są przygoto-
wane w poprawny sposób do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2024 oraz uważa, że placówki oświa-
towe pracują na dobrym poziomie, dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Panu Przewodniczącemu. 

Punkt 10 porządku obrad – Sprawy bieżące, oświadczenia i informacje. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Czy ktoś z Państwa radnych w tym punkcie porządku obrad chciałby 
zabrać głos? Pan radny Kwieciński, udzielam Panu głosu. 

 
Pan Paweł Kwieciński – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo 

radni. Mam bardzo przyziemski temat. Ten temat poruszamy już zdaje się dwa lata temu, dotyczy osa-
dów pościekowych na terenie naszej gminy PWiK przywozi, rolnicy przywożą osady ściekowe i te osady 
ściekowe powinny być wymieszane lub zalane z glebą niezwłocznie lub w ciągu 48 godzin. Szanowni 
Państwo, te osady są przywożone przed weekendem i zazwyczaj dopiero po weekendzie są przyory-
wane. To nie jest perfumeria to jest z olbrzymi odór i my mieszkańcy musimy tego zapachu, tymi zapa-
chami się rozkoszować. Pani kierownik ten temat zna, bo zdaje się tu mieszkańcy też informowali w 
tym temacie. Jak powiedziałem, my jako gmina nie jesteśmy stroną, ale fala niezadowolenia wylewa 
się na nas. Ja bym prosił, żeby tutaj nasz referat zwrócił się do PWiK-u, żeby to kontrolowali. Jeśli to 
ma być zaorane niezwłocznie lub w ciągu 48, dnia następnego, to powinno to być nagle robione, a nie 
wykorzystuje się weekend i to jest dopiero przyorywane po weekendzie. Szanowni Państwo, ja zdąży-
łem się zorientować, bo dlaczego to tak jest, bo jeśli to jest, jeśli to jest mokre z dużą ilością wody to 
się oblepia, i to jest to trochę niewygodnie to rozwozić i przeorywać, dlatego wykorzystuje się week-
end, bo przez weekend to leży i dopiero po weekendzie się przyoruje, ale jeszcze raz podkreślam, nie-
wyobrażalny fetor. Pani kierownik, proszę żebyśmy tego dopilnowali, żeby to było tak jak przepisy mó-
wią. Jeśli niezwłocznie lub dnia następnego, to żeby tak było. Dziękuję ślicznie. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Czy ktoś z sołtysów chciałby za … Pan Grzegorz Lis 
- sołtys Liśca Małego. 

 
Pan Grzegorz Lis – Chciałem wszystkich serdeczne zaprosić na dożynki gminno-parafialne, która 

będą się w tym roku w Liścu Małym. Początek korowodu 14:15, msza święta będzie o godzinie 15:00. 
Wszystkich serdecznie zapraszam oraz wszystkich mieszkańców naszej gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy –  Dziękujemy Panu sołtysowi. Nie mamy w tym punkcie porządku 
obrad żadnych zgłoszeń. 

 

Punkt 11 porządku obrad – Zakończenie obrad LXXI sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Zamykam obrady LXXI sesji Rady Gminy Stare Miasto. Dziękuję 

Państwu za udział w sesji. 

LXXI sesja zakończyła się o godz. 11:06. 
 
                   Protokołował:                                                                            Prowadząca obrady sesji:    

/-/ Mateusz Staciwa                   /-/ Halina Turajska 


